
Aurdalsåsen	  hytteforening	  

	  

Referat	  fra	  styremøte	  29.	  desember	  2011	  

Tilstede:	   Tore	  Kallestad,	  Tone	  Fredriksen,	  Knut	  Nes,	  Gerda	  Grøndahl	  
Forfall:	   Agnes	  Mithassel,	  Olaf	  Valeur,	  Svein	  Svarstad	  og	  Hanne	  Røed	  
Tid	  og	  sted:	   Tomleplassen	  i	  Binnhovdsvegen,	  Aurdalsåsen	  

1) Referat	  fra	  forrige	  møte	  
Ingen	  kommentarer	  
	  

2) Gjennomgang	  av	  oppfølgingssaker	  
Sak	   Ansvar	   Status	  
Kart med navn på veger/områder. Har snakket med Erik – 
følger 
opp. Grafisk framstilling på nett? Pr dd ca 18 velforeninger 

Svein	  Svarstad	   Ikke	  avklart	  

Følge opp aktivitet i kommunens “Plan og bygningsetat” Svein	  Svarstad	   Kontinuerlig	  
	  

3) Årsmøte	  2012	  
Valgkomité	  er:	  Gunnar	  Mandt	  
Det	  må	  finnes	  ny	  kandidat	  til	  ledervervet.	  
Svein	  Svarstad	  vil	  bli	  forespurt	  
	  

4) Organisering	  av	  postkasser	  ved	  Danebu	  
Olaf	  Valeur	  får	  saken	  med	  å	  organisere	  postkassestativ	  for	  hytteområdene	  rundt	  Danebu	  
Overføres	  arbeidsliste	  
	  

5) Renovasjon	  
Det	  er	  ikke	  lagt	  til	  rette	  for	  kildesortering.	  Det	  er	  satt	  opp	  plakater	  på	  containerplassene	  om	  hva	  
som	  skal	  sorteries,	  men	  det	  er	  ikke	  satt	  opp	  informasjon	  om	  åpningstider	  på	  avfallsmottakene	  
(Bjødnaflata	  i	  Aurdal).	  På	  containerplassene	  er	  det	  containere	  for	  restavfall	  i	  tillegg	  til	  
glass/metall.	  Det	  er	  bl.a	  ønskelig	  med	  beholdere	  for	  papir	  
Tore	  K	  skriver	  et	  brev	  til	  VKR	  ved	  Halvor	  Tangen.	  
	  

6) Parkering	  langs	  Åsvegen.	  
Det	  er	  fortsatt	  en	  del	  “villparkering”	  langs	  Åsvegen.	  Spesielt	  gjelder	  dette	  i	  nærheten	  av	  der	  
skiløypene	  krysser	  vegen.	  Denne	  parkeringen	  er	  til	  hinder	  for	  sikten	  og	  kan	  skape	  farlige	  
situasjoner.	  Tar	  med	  dette	  i	  brevet	  til	  Halvor	  Tangen.	  Tidligere	  stod	  det	  skilt	  ved	  avkjøring	  fra	  
Danebuvegen	  med	  “Parkering	  forbudt	  langs	  Åsvegen”.	  
	  

7) Dialog	  med	  politikerne	  
Mye	  tyder	  på	  at	  politikerne	  i	  Nord-‐Aurdal	  kommune	  er	  mer	  positive	  til	  hyttefolket	  i	  kommunen.	  
Det	  bør	  derfor	  vurderes	  og	  AHF	  skal	  ha	  et	  møte	  med	  politikerne.	  Mulig	  tidspunkt	  for	  dette	  er	  
vinterferien.	  Det	  bør	  jobbes	  for	  å	  få	  en	  aktiv	  innflytelse.	  Dette	  gjelder	  også	  næringsutviklere	  i	  



kommunen.	  
	  

8) Møteplan	  fram	  til	  årsmøtet	  
Styremøte:	   16.	  februar	  kl	  1900,	  Knut	  Nes,	  Basaltvn	  35,	  1359	  Eiksmarka	  
Møte	  med	  kommunen:	   Torsdag	  23.	  februar	  (Vinterferien)	  
Styremøte:	   Tirsdag	  20.	  mars	  kl	  1900	  (Sted	  ikke	  avklart)	  
Årsmøte:	   Onsdag	  4.	  april	  kl	  1700.	  Styret	  møter	  kl	  1600.	  
	  
Møtet	  avsluttet	  kl	  1825	  
	  
	  

Tomleplassen,	  29.	  desember	  2011	  
Gerda	  Grøndahl	  


